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Abstract (en)
The escapement has two distinct escapement mobiles (1, 2) driven by respective gear trains. A scale carries a pin (4), and a pulse pallet (5) is
arranged to cooperate with teeth that carries the mobile (1). A pallet (6) is articulated on a pivot (7), and another pulse pallet (9) is arranged to
cooperate with teeth of the mobile (1). A plate carries a third pulse pallet (12) cooperating with teeth that carries the mobile (2). The pallet (6) has
fourth pulse pallet (13) cooperating with the teeth of the mobile (2), and rest pallets (14, 15) cooperates with the teeth of the mobile (2).

Abstract (fr)
L'échappement comporte deux mobiles d'échappement distincts (1, 2), un plateau (3) comprenant une première palette d'impulsion (5) coopérant
avec le premier mobile (1) et une troisième palette d'impulsion (12) coopérant avec le second mobile (2). Une ancre (6) articulée sur un pivot (7)
coopère avec une cheville (4) de plateau via une fourchette (8) équipant cette ancre. Cette ancre (6) porte des deuxième (9) et quatrième (13)
palettes d'impulsion coopérant respectivement avec les premier (1) et second (2) mobiles. La même ancre porte des première (10) et deuxième (11)
palettes de repos coopérant avec le premier mobile et des troisième (14) et quatrième (15) palettes de repos coopérant avec le second mobile (2).
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